
Program  2.  jednání školské rady při Gymnáziu, Šternberk , Horní náměstí 5 

 
Dne: 30. 8. 2012   

Přítomni: viz prezenční listina  

1.  Zahájení, seznámení s ředitelkou Mgr. Tamarou Kaňákovou. 

2.  Změny školního vzdělávacího programu. 

3.  Rekonstrukce osvětlení školy. 

4.  Připravované změny v maturitní zkoušce, výsledky gymnázia ve srovnání s ostatními školami,  

     podzimní termín maturitních zkoušek. 

5.  Různé. 

       

Usnesení z 1. jednání školské rady při Gymnáziu, Šternberk   
 

 

Bod 1. Od 1.8.2012 byla Radou Olomouckého kraje jmenována ředitelkou gymnázia Mgr. Tamara 

Kaňáková.  

                   

Bod 2. ŠR projednala a schválila změny ve školním vzdělávacím programu. Důvody změn 

představil Mgr. Jaroslav Zavadil – koordinátor ŠVP. Základní změnou je snížení počtu volitelných 

předmětů v maturitním ročníku z 5 na 4 a doplnění textu ŠVP o informace související s projekty 

Moderní škola a PROŠ. 

 

Bod 3.  Ředitelka školy informovala členy rady o probíhající rekonstrukci osvětlení na hlavní 

budově gymnázia a připravovaném projektu jejího zateplení a výměny oken. 

 

Bod 4.  Proběhla diskuze nad připravovanými změnami státní části maturit. Výsledky gymnázia se 

jeví jako dobré, objektivní data ke srovnání s ostatními školami ale chybí. Opravnou zkoušku budou 

vykonávat dvě studentky – 1 z matematiky, 1 z ústní části českého jazyka. Tolik diskutované 

písemné práce z českého jazyka a cizích jazyků zvládli všichni studenti. 

 

Bod 5. Různé: 

- Předpokládaný termín příštího jednání začátkem října – výroční zpráva školy. 

- Účast za školskou radu na imatrikulacích 26.9.2012 Mgr. Antonín Staněk PhD. 

 

 

Zapsal: Mgr. Jaroslav Zavadil   

   

        

 
         Ing. Pavel Stonawský 

 předseda školské rady 


